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22 Februari 2024
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Datum: 22 Februari 2024
Tid: 17:13
Plats:HA1

Närvarande:

Emil Aretorn Mötesordförande
Hanna Petersén Mötesordförande
David Törnkvist Mötessekreterare
Emilia Wenneberg Justeringsman tillika rösträknare
Ebba Fredlund Justeringsman tillika rösträknare

Ytterligare 61 närvarande, totalt 66 sektionsmedlemmar

Bilagor:

1. Reviderad dagordning

2. Kallelse

3. Presentationsmaterial - Beslutsuppföljning

4. Verksamhetsplan - E-Styret 2024

5. Verksamhetsrapport - ARME

6. Verksamhetsrapport - E-SPORT

7. Verksamhetsrapport - EØK

8. Verksamhetsrapport - E6

9. Verksamhetsrapport - EKAK

10. Verksamhetsrapport - Elektra

11. Verksamhetsrapport - Fanbäreriet

12. Verksamhetsrapport - Kajsabarens styrelse

13. Verksamhetsrapport - Studienämnden

14. Verksamhetsrapport - TGE

15. Verksamhetsrapport - Trädg̊ardsmästeriet

16. Verksamhetsrapport - TeknologTryck

17. Verksamhetsrapport - Webmästeriet

18. Aspningsutvärderingen

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Emilia Wenneberg

Justerare

Ebba Fredlund
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Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

Hanna Petersén öppnar mötet 17:18

§2 Preliminärer

a) Mötets behöriga utlysande och mötets beslutsmässighet

Hanna Petersén fr̊agar ifall det är mötets åsikt att mötets utlysande utförts enligt stadgar.

Att förklara mötet behörigt utlyst.

b) Föreg̊aende mötesprotokoll

David Törnkvist läser upp föreg̊aende mötesprotokoll.

Beslut:

Att lägga föreg̊aende mötesprotokoll till handlingarna.

c) Fastställande av dagordning

Hanna Petersén presenterar och föresl̊ar dagordningen (Bilaga 1), en reviderad version av
dagordningen i kallelsen (Bilaga 2).

Beslut:

Att fastställa den presenterade reviderade dagordningen

d) Adjungeringar

Beslut:

Att adjungera in Jimmy Ehnberg och Erik Berg med närvaro- och yttranderätt.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Emilia Wenneberg

Justerare

Ebba Fredlund
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e) Uppföljning av beslut

Hanna Petersén presenterar uppföljning av beslut (bilaga 3).

§3 Val av

a) Mötesordförande

Hanna Petersén nominerar Emil Aretorn som mötesordförande.

Beslut:

Att enhälligt välja Emil Aretorn till mötesordförande.

b) Mötessekreterare

Hanna Petersén nominerar David Törnkvist till mötessekreterare.

Beslut:

Att enhälligt välja David Törnkvist till mötessekreterare.

c) Justeringsmän tillika rösträknare

Edvin Hansson nominerar Emilia Wenneberg till justeringsman.

Ahmed Deer nominerar Ebba Fredlund till justeringsman.

Beslut:

Att enhälligt välja Emilia Wenneberg och Ebba Fredlund till justeringsmän tillika

rösträknare.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Emilia Wenneberg

Justerare

Ebba Fredlund
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§4 Meddelanden

a) Programledning

i) Elektroteknik Jimmy Ehnberg

Jimmy Ehnberg berättar att det bara var 32% som svarade p̊a studentbarometern.
Mycket ser bra ut, m̊anga känner sig hemma, inte alla men m̊anga. Hög arbetsbelastning
med studierna, ”kan diskutera om det är bra”.

Jimmy Ehnberg fortsätter med att berätta om kursutvärdering. N̊agon som tyckte att
det var d̊aliga undervisningar, han undrar varför det är s̊a d̊aligt. Han tycker det är
tr̊akigt att höra, men viktigt att ni lyfter upp detta. N̊agot har hänt för denna student
som var mycket besviken med detta. Läraren var mycket bekymrad över detta. Prata
med era lärare i första hand. De är mycket bemötliga. Hoppas inte detta upprepas.
Förklarar att ni kan göra mer än ni tror. Använd SNE, Trygg p̊a chalmers och SAMO.

Programledningen har firat jul.

Just nu g̊ar de igenom kursplanen för varje program, tar mycket tid.

Fr̊agor

Svante Lysmark undrar om det finns n̊agon uppdatering p̊a Lindholmsflytten.

Jimmy Ehnberg förklarar att man har börjat jobba med schemaläggningen. Man tar
föreg̊aende årsshcema och fyller p̊a. S̊a vissa drabbas mer än andra, samt att de jobbar
p̊a att ta fram AI verktyg. Beslutet är taget sen innan att det ska hända nästa sommar

Victor Rassmusson undrar om han menar Sommar 2025.

Jimmy Enhberg svarar att han menade sommar 2028, de har gjort simuleringar som
visar att det här kommer g̊a. Men det kommer bli senare lektioner och mer h̊altimmmar.

ii) Medicinteknik Xuezhi Zeng

Xuezhi Zeng kunde ej närvara

b) K̊arfullmäktige, FuM FuM-ledamot

William Haag presenterar sig själv och vad Fum är och dess funktion

William Haag berättar om k̊arsmöten där de gick igenom massa grejer, där de bland annat
valde in student representanter till chalmerstudnetbostäder.

William Haag fortsätter med berätta om FuM 5 där de höll i inval av valberedningen,

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Emilia Wenneberg

Justerare

Ebba Fredlund
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snack om hur k̊arföreningar ska funka. K̊arföreningar är bredare och mer öppen och inte
ekonomiskt kopplad till k̊aren.. Alliansorkestern blir en k̊arföreing

William Haag avslutar med att förklara att FuM valet börjar. Om man vill söka och är
sugen s̊a kan man g̊a in p̊a deras hemsida.

c) K̊arledningen Erik Berg

Erik Berg jobbar i k̊arhuset som v̊ar k̊arledningskontakt.
Erik Berg sl̊ar ett slag för FuM kvällar. Tycker man det är kul och är intresserad av k̊aren
s̊a ska man söka. Det är stora saker de ska ta tag i.
Erik berg fortsätter berättar om vad k̊arledningen har mycket fokus p̊a hur k̊aren ska se ut
i framtiden.

William Haag undrar om n̊agot särskilt kul har hänt
Erik Berg svarar att han tycker det är kul att rapporten har kommit fram till att k̊arhuset
ska utökas. Där fokuset ska ligga p̊a hälsa och välm̊aende, samt mastermottagningnen och
hur det kanske ska byggas en idrottshall.

d) K̊arens utskott

i) KU Hanna Petersén

Hanna Petersén har varit p̊a KU7 där det pratades om kommande FuM val, hur man
skriver verksamhetsplan, att det finns en äskningsbudget p̊a k̊ar niv̊a p̊a 200 000 kr och
k̊arappen

ii) NU Christoffer Johansson

Christoffer Johansson förklarer att det är ett NU möte nästa måndag där det ska
diskuteras festverksamhet samt pricksystem p̊a chalmers.

iii) UU Elin Johansson

Elin Johansson har g̊att p̊a UU5. Där diskuterades AI och hur studenter använder men
främst hur examinationer ser p̊a AI i fuskaspekten.

iv) SU Tilda Björendahl

Tilda Björendahl meddelar att sedan förra sektionsmötet har det förrekommit ett SU.
Där de diskuterade student barometern och hur det är och var att sitta som SAMO

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Emilia Wenneberg

Justerare

Ebba Fredlund
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v) ArmU Edvin Axelsson

Edvin Axelsson har varit p̊a ett ArmU sedan förra sektionsmötet.
Där diskuterades om hur k̊aren och studenter använder AI i grupparbeten.

e) Institutionsr̊ad

i) Elektroteknik Victor Rasmusson

Victor Rasmusson berättar att han var p̊a ett möte där de gick igenom hur Chalmers
fungerar som organisation, samt skillnaden mellan instutution och organisation.

Victor Rasmusson tillägger att det var skoj.

ii) Mikroteknologi och nanovetenskap Felix Bratt

Felix Bratt förklarar att de inte har haft n̊agot möte.

f) Styrets arbete Hanna Petersén

i) IFFE

Hanna Petersén förklarar att E-Styret har h̊allit i IFFen, där de f̊att positiv respons p̊a
utvärderingen.

ii) Verksamhetsplan

Hanna Petersén presenterar E-Styrets verksamhetsplan (bilaga 4) styckevis och öppnar
upp för fr̊agor.

Upprustning av sektionenslokaler:

Elin Johansson tycker det är tr̊angt med nya bänkar och undrar om styret har tänkt
byta tillbaka till de gamla bänkarna.

Hanna Petersén svarar att ingen fr̊an styret har hört n̊agot om detta men om det är
fallet s̊a ska det ses över.

Adrian Wireklint undrar hur tankarna g̊ar om att rusta upp städskrubben.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Emilia Wenneberg

Justerare

Ebba Fredlund
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Joel Andersson svarar att planen är att ändra nästan allt med ny tvätt maskin samt
nya hyllor och förvaringsystem.

Adrian Wireklint fr̊agar hur det är med sprejflaskorna d̊a de försvinner i föreningsrumen
och inte kommer tillbaka.

Christoffer Johansson svarar att det är sv̊art att ha koll p̊a.

Diskussion

David Ernstig tycker det l̊ater nice med att rusta upp städskrubben, föresl̊ar en checklista
p̊a hur det ska se ut och hur den ska städas.

Sektionsbilen:

Emil Aretorn förtydligar att E-Styret 22 bara skickade ett förslag.

Adrian Wireklint undrar när den kommer stripas.

Christoffer Johansson svarar att han inte vet.

David Ernstig undrar hur ser den designer ut .

Christoffer Johansson tycker inte den ser ut som den som röstades fram.

Diskussion:

Edvin Hansson tycker ett nytt bokningsystem är bra

Sammanh̊allning p̊a sektionen:

David Ernstig undrar vad tanken är med sektionskvällar.

Hanna Petersén svarar att tanken är att det ska locka studieteknologer d̊a dem ska vara
alkoholfria för att locka andra människor än föreningsfolk.

Diskussion

William Haagtycker det är bra att det fortsätts med denna punkt och kul om det blir
av.

David Ernstig tycker det är nice, med n̊agot annat än förenings folk, PRa bra för att
locka folk.

tackar för tipset

Bättre kommunikation:

William Haagger tumme upp

David Ernstig undrar hur ska det PRas mer än p̊a facebook

Hanna Petersén förklarar att är sv̊art att g̊a över fr̊an men ger exempel p̊a att använda

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Emilia Wenneberg

Justerare

Ebba Fredlund
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hemsidan bättre och tidigare PR.

Svante Lysmark fr̊agar om en Info TV i DC hade funkat? Christoffer Johansson säger
att det nog inte är v̊ara lokaler.

William Haagbra om det blir snyggt det här händer i kajsa denna vecka, facebook är
jobbigt

Amanda Larking förklarar att det är många som ser Info TVn i Kajsa men att f̊a
föreningar använder den. Sektionskalender är än jättebra ide, för det är sv̊art att planera
när man inte har koll p̊a alla andra föreningar.

Edvin Hansson tycker det är en jättebra ide med en gemensam sektionskalender d̊a det
är sv̊art att h̊alla koll p̊a sakerna som händer.

David Ernstig tycker det är bra med sektionskalender och särskilt med att pusha nollan
undermottagningen

Adrian Wireklint undrar om wEB känner sig bekväma att göra allt detta, han tycker
det känns mycket.

Hugo Sahlin svara att det inte borde vara n̊agot problem eftersom de inte gör s̊a mycket.

Aspningen:

Inga fr̊agor och ingen diskussion

Verksamhetsplanen i sin helhet

Diskussion:
David Ernstig tycker det ser bra ut, p̊apekar att det är m̊anga punkter som upprepas
men att det är bra att det görs.

Beslut:

Att enhälligt godkänna verksamhetsplanen för E-Styret verksamhets̊ar 2024.

iii) Övrigt

E-Styret 23 meddelar att deras bänkar har kommit in och borden är p̊a väg.

g) Uppläsande av verksamhetsrapporter

Verksamhetsrapporter läses upp (Bilaga 5 till 17).

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Emilia Wenneberg

Justerare

Ebba Fredlund
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h) Övriga meddelanden

Quarls Ballongfond

Ingrid Espedalen presenterar ballongfonden

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Emilia Wenneberg

Justerare

Ebba Fredlund
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§5 Val av

a) BEFF

i) Jarmo - Emilia Wenneberg

ii) Bastard - Emanuel Peterson

iii) Kolera - Erik Fredenwall

iv) Vedklöv 1 - Donya Pourkomeylian

v) Vedklöv 2 - Amanda Bäckström

vi) Vedklöv 3 - Vera Nilsson

Fr̊agor

William Haag fr̊agar vad de tänkt göra i BEFF.

Vera Nilsson svarar att de ska ta och köra bastubilen p̊a pubrundor, och kanske
teambuilda med föreningar p̊a sektionen.

Edvin Hansson undrar vad BEFF tycker om att h̊alla arrangemang p̊a mottagningen

Vera Nilsson svarar att det l̊ater jättekul.

David Ernstig tycker kul mer tjejer i BEFF och undrar hur det kommer bli med klädsel.

Emilia Wenneberg svarar att de kommer använda badrock.

Claes Astrabeck undrar om de v̊agar köra varmt som fan i bastun.

De nominerade svarar ja i kör.

Adam Wenneberg undrar hur de kommer hinna med sitta i e6p-styret och BEFF.

Emilia Wenneberg svarar att det inte kommer vara n̊agra problem

Diskussion:

Edvin Hanssontycker det är kul att de vill göra n̊agot med BEFF.

Ingrid Espedalen hoppas de är duktiga hantverkare d̊a de ska st̊a p̊a taket.

Beslut:

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Emilia Wenneberg

Justerare

Ebba Fredlund
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Att enhällig välja in Emilia Wenneberg till Jarmo i BEFF för verksamhets̊ar 2024.

Att enhällig välja in Emanuel Peterson till Bastard i BEFF för verksamhets̊ar 2024.

Att utan inbördes ordning enhälligt välja in Erik Fredenwall till Kolera Donya Pourko-
meylian till Vedklöv 1, Amanda Bäckström till Vedklöv 2 och Vera Nilsson till Vedklöv
3 i BEFF för verksaamhets̊ar 2024

b) DatE-IT projektgrupp 2024

i) Ledamot - Fridolin Häggkvist

ii) Ledamot - Oscar Lindblom

Fr̊agor:

Adrian Wireklint undrar vad de har för planer för året.

Fridolin Häggkvist svarar att de har stora och bra planer.

William Haagundrar om det finns n̊agra poster de är intresserade av.

Oscar Lindblom Vill vara företagskontakt, ord och viceordf.

Fridolin Häggkvist minns inte vad de heter.

Elin Johansson undrar om de ska ta bort majoriteten.

Fridolin Häggkvist säger att han ska försöka .

Adrian Wireklint undrar hur de kommer hinna bygga matta när han sitter i KS ocks̊a.
Oscar Lindblom säger att han kommer lösa det utan problem.

Adrian Wireklint vill att de ska ponera om de har ett företgg som säljer krigsvapen i
mässan och undrar vad de skulle göra d̊a.

Oscar Lindblom svarar att han kommer fr̊aga pateter.

Diskussion:

Algot Lüning tycker det är fett bra att det finns folk som vill sitta och att sektionen
representeras

Adrian Wireklint vét att Fridolin har suttit i ETA styret s̊a han har erfarenhet.

Beslut:

Att utan inbördes ordning enhälligt välja in Fridolin Häggkvist till Ledamot och Oscar

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Emilia Wenneberg

Justerare

Ebba Fredlund
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Lindblom till Ledamot för DatE-ITs projekgrupp 2024

c) Arbetsgrupp for genomförande av Kallefestivalsbalen

i) Ordförande - Emil Cleasson

ii) Ekonomiansvarig - David Ljungkvist

David Ljungkvist var icke närvarande.

Fr̊agor:

William Haag undrar varför han söker. Emil Cleasson säger att han tycker det verkar
som ett kul projekt.

Claes Astrabeck undrar om han vill ändra p̊a n̊agot. Emil Cleasson svarar att han inte
har mycket att jämföra med men han har arrat stora fester förut.

Diskussion:
Christoffer Johansson tycker Emil är jätteengagerad och super bra.

Vera Nilsson tycker b̊ada är väldigt roliga.

William Haag tycker det är kul att det är n̊agra som är taggade.

Algot Lüning tycker det är kul att det är folk som inte är föreningsaktiva.

David Ernstig säger att tidigare år s̊a har det varit äldre WRAK och föreningsaktiva
och undrar hur det ska bli mellan kontakten mellan nominerade och EKAK Tilda
Björendahl säger att hon kan vara en väg s̊a att det ska funka bra.

Beslut:

Att enhälligt välja in Emil Cleasson som ordförande för genomförande av Kallefesti-

valsbalen 2024

Att enhälligt välja in David Ljungqvist som ekonomiansvarig för genomförande av
Kallefestivalsbalen 2024

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Emilia Wenneberg

Justerare

Ebba Fredlund
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§6 Fastställande val av

a) EKAK

Fr̊agor: William Haagfr̊agar om de är nöjda med sina poster

De nominerade svarar alla ja.

i) Kalle Anka (Ordförande) - Rasmus Niiranen

Att enhälligt välja in Rasmus Niiranen som Kalle Anka (Ordförande) i EKAK för
verksamhets̊aret 2024.

ii) Kassör - Ingrid Espedalen

Att enhälligt välja in Ingrid Espedalen som Kassör i EKAK för verksamhets̊aret 2024.

iii) Korrespondenschef - Hannes Thorslund

Att enhälligt välja in Hannes Thorslund som Korrespondenschef i EKAK för verksam-
hets̊aret 2024.

iv) Øhlchef - Cleas Astrabeck

Att enhälligt välja in Cleas Astrabeck som Øhlchef i EKAK för verksamhets̊aret 2024.

v) Filmchef - Isac Nilsson

Att enhälligt välja in Isac Nilsson som Filmchef i EKAK för verksamhets̊aret 2024.

b) TGE

i) Ordförande - Stine Hansen

Fr̊agor:

William Haag undrar hur har det känts hittills. Stine Hansen svarar att hon blev
inkastad i smeten men att det g̊att och känns bra.

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Emilia Wenneberg

Justerare

Ebba Fredlund
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Elin Johansson hur h̊art ska du styra. Stine Hansen svarar lagom.

Adrian Wireklint undra hur de ska steka köttet om de skulle h̊alla pub Stine Hansen
att hon ska steka de s̊a folk inte blir sjuka.

Elin Johansson fr̊agar om hon kommer dra de till sandl̊adan . Stine Hansen svarar att
hon ska undvika det.

Diskussion:

Elin Johansson tror hon kommer göra detta jobb jättebra d̊a hon har suttit med henne
ett år.

Beslut:

Att enhälligt välja in Stine Hansen som Ordförande i TGE för verksamhets̊ar 2024.

§7 Utvärdering av aspirantperioden p̊a sektionen

Nathalie Larsson och David Ernstig presenterar utvärderingen (bilaga Gick igenom motionen
som De skickade ut till alla som aspade, nästan alla svara Inga föreningar svarade men 68 har
sätt den

G̊ar igenom vilka asparna var Med eller elektro Tjej eller kille Vilken årskurs N̊agra tycke det
var för dyrt Oväntat att man skulel betala för vissa saker

N̊agra har avst̊att pga alkohol

N̊agra har blivit pressade att dricka

Inte varit tydigt att det finns alkoholfira alternativ

Bara 11 procent har missat skolmoment, mesta dels friviligt

Sv̊art att balansera sin tid när man aspar, det är sv̊art men det är en tuff period.

Tydligare när aspmomenten tar slut, har inte alltid varit tydligt Vissa tycker inte att all
information kom ut, otydlig om det kommer finnas mat eller ej

Typ alla tyckte det var 8 och upp̊at

Förslag till förbättringar

Fr̊agor:

Edvin Hansson undrar om de kommer samarbeta med nya styret. Nathalie Larsson svarar att
de kommer skicka all info de har f̊att in och rekommendera att de väljer in en nya arbetsgrupp
LP1 sektmöte 3,

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Emilia Wenneberg

Justerare

Ebba Fredlund
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§8 Propositioner

§9 Motioner

§10 Övriga fr̊agor

Ingrid Espedalen informerar att ballongfonden har f̊att in 185.35kr

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Emilia Wenneberg

Justerare

Ebba Fredlund
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§11 Lottoraden LBG

Erik Fredenwall och Vera Nilsson berättar att ordförande inte har vunnit n̊agonting p̊a
lottoraderna.

Amanda Larking vann en iMac. Hampus Karlsson vann tejp.

§12 Mötets avslutande

Emil Aretorn avslutar mötet 19.13

§13 Kallefilm EKAK

EKAK visar Donald’s Snow Fight.

Justeras

Emilia Wenneberg
Göteborg
den

Justeras

Ebba Fredlund
Göteborg
den

Vid protokollet

David Törnkvist
Göteborg
den

Mötesordförande

Emil Aretorn
Göteborg
den

Mötessekreterare

David Törnkvist

Mötesordförande

Emil Aretorn

Justerare

Emilia Wenneberg

Justerare

Ebba Fredlund
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Kallelse till sektionsmöte 1, 2024

Datum: 2024-02-22
Kl: 17:13
Plats: HB2

Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

§2 Preliminärer

a) Mötets behöriga utlysande och mötets beslutsmässighet

b) Föreg̊aende mötesprotokoll

c) Fastställande av dagordning

d) Adjungeringar

e) Uppföljning av beslut

§3 Val av

a) Mötesordförande

b) Mötessekreterare

c) Justeringsmän tillika rösträknare
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§4 Meddelanden

a) Programledning

i. Elektroteknik Jimmy Ehnberg

ii. Medicinteknik Xuezhi Zeng

b) K̊arfullmäktige, FuM FuM-ledamot

c) K̊arledningen Erik Berg

d) K̊arens utskott

i. KU Hanna Petersén

ii. NU Christoffer Johansson

iii. UU Elin Johansson

iv. SU Tilda Björendahl

v. ArmU Edvin Axelsson

e) Institutionsr̊ad

i. Elektroteknik Victor Rasmusson

ii. Mikroteknologi och nanovetenskap Felix Bratt

f) Styrets arbete Hanna Petersén

i. IFFE

ii. Verksamhetsplan

iii. Övrigt

g) Uppläsande av verksamhetsrapporter

h) Övriga meddelanden

§5 Val av

a) BEFF

i. Jarmo - Emilia Wenneberg

ii. Bastard - Emanuel Peterson

iii. Kolera - Erik Fredenwall

iv. Vedklöv 1 - Donya Pourkomeylian

v. Vedklöv 2 - Amanda Bäckström

vi. Vedklöv 3 - Vera Nilsson

b) DatE-IT projektgrupp 2024

i. Ledamot - Fridolin Häggkvist

ii. Ledamot - Oscar Lindblom

c) Arbetsgrupp for genomförande av Kallefestivalsbalen
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§6 Fastställande val av

a) EKAK

i. Kalle Anka (Ordförande) - Rasmus Niiranen

ii. Kassör - Ingrid Espedalen

iii. Korrespondenschef - Hannes Thorslund

iv. Øhlchef - Cleas Astrabeck

v. Filmchef - Isac Nilsson

b) TGE

i. Ordförande - Stine Hansen

§7 Utvärdering av aspirantperioden p̊a sektionen

§8 Propositioner

§9 Motioner

§10 Övriga fr̊agor

§11 Lottoraden LBG

§12 Mötets avslutande

§13 Kallefilm EKAK

Hanna Petersén
Sektionsordförande
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Verksamhetsplan 2024
E-styret

Verksamhetsplan för E-styret 2024

Upprustning av sektionens lokaler
__________________________________________________________

Bakgrund:
Sektionens lokaler är en viktig del av studiemiljön och den verksamhet som bedrivs på
Elektroteknologsektionen. Det är därför av stor vikt att lokalernas tjänster fungerar så
bra som möjligt för att på bästa sätt kunna ge tillbaka till teknologen till såväl vardags
som vid arrangemang.

Uppgifter:
● Rusta upp städskrubben
● Se över förvaring på sektionen
● Se över mediesystem och belysning i Kajsabaren

Sektionsbilen
__________________________________________________________

Bakgrund:
Sektionsbilen används mycket av sektionens medlemmar. Ett bättre system för utlåning
av bilen hade underlättat för alla medlemmar som avser att nyttja bilen i fortsättningen.
Sektionen har sedan verksamhetsåret 2022 beslutat om att stripa bilen och styret avser
således att slutföra denna process under verksamhetsåret 2024.

Uppgifter:
● Stripa bilen
● Se över systemet för utlåning av bilen



Verksamhetsplan 2024
E-styret

Sammanhållning på sektionen
__________________________________________________________

Bakgrund:
För att öka välmåendet och inkluderingen på sektionen är en god sammanhållning av
största vikt. På elektroteknologsektionen ska alla känna sig välkomna samt bli
informerade om sektionens alla arrangemang. En viktig del i arbetet för en ökad
sammanhållning är att främja jämlikhet och säkerställa att alla behandlas med lika
villkor. En annan viktig del är att uppmuntra arrangemang av olika slag så det finns
något för alla. Att arbeta för att minska klyftan mellan förenings- och
ickeföreningsaktiva bidrar också till en bättre gemenskap på sektionen.

Uppgifter:
● Arrangera 2 sektionskvällar för att gynna sammanhållningen
● Arrangera 2 arrangemang med tema jämställdhet och mental hälsa
● Informera om vad styret kan göra för Elektroteknologen

Bättre kommunikation
__________________________________________________________

Bakgrund:
Att inkludera fler Elektroteknologer i sektionens verksamhet är alltid högst relevant. En
stor andel av föreningarna på Elektroteknologsektionen organiserar arrangemang som
till största del marknadsförs på Facebook. Vidare sker marknadsföringen i de flesta fall
enbart på svenska. Alla som tillhör sektionen ska ha samma möjlighet att delta på
arrangemang och till detta ändamål bör all PR skötas på ett mer inkluderande sätt.
Dessutom bör sektionen vara tydligare kring sin ekonomi.

Uppgifter:
● Införa gemensam sektionskalender
● Stötta föreningarna med mer inkluderande PR
● Öka transparens kring sektionens ekonomi



Verksamhetsplan 2024
E-styret

Aspning
__________________________________________________________

Bakgrund:
Aspningen är en intensiv och krävande period för sektionens föreningsaktiva och
aspiranter. För att underlätta denna perioden infördes en aspningspolicy med syfte att ge
en tydligare struktur, ge aspiranter större möjligheter samt att ge alla föreningar samma
förutsättningar att hitta efterträdare. I samband med detta skapades en arbetsgrupp
med syfte att utvärdera asppolicyn. För att säkerställa att aspningspolicyn har uppfyllt
sitt syfte så krävs det vidare arbete.

Uppgifter:
● Följa upp aspningspolicyn



ARME - Verksamhetsrapport Lp3
Sedan senaste sektionsmötet har AMRE-24 tillträtt. Tillsammans med ARME-23 anordnades

en pub med SAAB som fick mycket positiv feedback. ARME planerar just nu mycket noga

mässan Elkraftdagen som ska äga rum fredagen den 22 mars. ARME arbetar även intensivt

med att spika framtida arr och har många spännande samarbeten på gång, bland annat

sponsring till tjejmiddagen.

Guldgula hälsningar,

ARME



Verksamhetsrapport från E-Sport 24

Sedan invalet har E-sport beställt snygga
blixtgula jackor, haft enmassa roliga löppass
med bland annat pulkaåkning och tipslöpning
samt utfört olika bollsporter/bollspel på
kårhallspassen.

Utöver det har vi haft lite teambuilding som bland
annat sy och vin kväll. Vi har även hållit i vår
första E-sport pub, vilket var riktigt lyckat!

Framöver kommer det bli CM i beachvolleyboll i
Kviberg och ännumer spännandemen
framförallt roliga löppass och kårhallspass.

Hälsningar E-sport 24



Verksamhetsrapport LP3

Sedan förra sektionsmötet har vi i EØK fläckat ovvar, målat

ovvar och sytt ovvar. Vi är mitt uppe i planering till vårt

Nollkalas och har även börjat planera nästa mottagning.

🌻Solrosgula Hälsningar, EØK🌻



Verksamhetsrapport E6
22/02 - 2024

Sedan invalet har vi i E6 genomfört överlämning från föregående år. Vi har gått på
diverse utbildningar såsom gasqueutbildning, Mat & kalas, SUS och IFFE:n.
Det kanske största vi gjort är att hålla vår första gasque. Vi höll gasque den 10/2 och
det var “Bonde söker gasque” tema! Det var en otroligt lyckad kväll utan några större
problem.

Utöver de större grejerna har vi även haft måndagsmöten samt teambuilding där vi
har pratat igenom vad vi vill göra under 2024, våra mål och framtidsplaner.
Vi i E6 vill tacka alla som kom/hjälpte till på vår gasque. Vi hoppas att ni hade en
bangerkväll för de hade vi!

Backgula hälsningar, E6



Verksamhetsrapport

Sedan förra sektionsmötet så har EKAK:
● Firat Quarls namnsdag
● Hållt Kallegasque
● Varit i Finland

Ännu ett…

-arr.



Verksamhetsrapport LP3

Sedan förra sektionsmötet har Elektra-24 tillträtt och efter mötets slut är vår första tidning klar!
Rockar har sytts och det har fotats flitigt, bland annat på Quarls namnsdag och under bondesittning.
Bilder kan snart ses både i tidningen och på vår hemsida. Utöver pliktens skyldigheter har vi även gått
på fotokalas och hängt med liknande föreningar från andra sektioner.

Nästa onsdag håller vi releasepub för vårt första nummer, missa inte det!





Kajsabarens Styrelse 
Sedan förra sektionsmötet har KS23 lämnat över tyglarna till KS24. Som tidigare KS 

gjort, inledde vi vårt verksamhetsår med att arra pubrunda och vårt tema var Minions. 

Trots några oväntade motgångar innan arrangemanget, bland annat en stor förlust 

av skärbrädor och en potentiellt problematisk drinkmeny design, så kunde allt dra i 

gång utan större förseningar. Vi höll även i två onsdagspubar där vi serverade 

Smash Burgers på båda. Det blev ett roligt och lyckat koncept som troligtvis kommer 

att återkomma senare, en utvärdering är planerad. Utöver att hålla pubar har vi också 

planerat en köksutbildning samt haft teambuilding aktiviteter tillsammans.  

 

 



Verksamhetsrapport Q1 2024 - Studienämnden Elektro

Hallå i stugan!

Vi har kickat igång verksamhetsåret med en överlämning, och därefter har vi hämtat otroliga
kunskaper från ett utbildningsutskott, EDITI-forum plus en SNx/SAMO-utbildning. Dessutom
har vi jagat kursrepresentanter för ettornas kurser och deltagit på en rad kursnämnder. Och
som pricken över i:et har vi kastat oss in i en storslagen städning av TGSNE följt av en episk
teambuildningssession.

Simma lugnt!
SNE



Verksamhetsrapport TGE, LP3

Sedan förra sektionsmötet har TGE letat efter en ny ordförande, spridit kärlek på
sektionen i form av ett vällyckat kärleksfika och börjat planera inför tjejmiddagen. Vi har
även jobbat på våra hängselbyxor samt teambuildat.





TT har sedan senaste sektionsmötet tryckt, kopierat, falsat, häftat, bigat,
reprograferat, plottrat, limbundit, scannat, fakturerat, kadonkat, servat, skurit, svurit,
skrivit ut svart, skrivit ut färg, mötts och kalasat.

På tryckeriet rullar jobben in som de ska och det finns aldrig en lugn stund, vilket är
glädjande! Nytt år innebär även ett nytt CDL. Så numera består CDL av Philip Liseau
som driftchef, Anna Fassih som ekonomichef och Moa Tomasson som maskinchef.

Glöm inte att TeknologTryck finns till först för studenter, och främst för er på Elektro.
Är ni intresserade av att trycka något, eller bara har frågor – Så kom förbi! Påminn
gärna era föreläsare om att TeknologTryck finns och att vi i många fall erbjuder både
bättre priser och bättre service än vaktmästerierna och andra tryckerier. Exjobb
trycks dessutom med fördel ut på TT eftersom det ofta kostar mer på andra
tryckerier att göra så små serier som det brukar handla om.



Verksamhetsrapport för wEbmästeriet - LP1
Sedan förra sektionsmötet har wEbmästeriet lagt upp en plan för vad vi vill göra under året
samt diskuterat med bland annat styret om hur sektionens hemsida skulle kunna förbättras.
Om du känner att det finns något som saknas på någon av våra hemsidor, säg gärna till!
Mvh,
wEb



Utvärdering 
av aspningen
Arbetsgruppen för aspningen (AFK): 
Alva Hellberg, David Ernstig, Moa Tomasson och Nathalie Larsson



Motion för tillsättande av arbetsgruppen



Seen by 61 (av 68)
I facebookgruppen Elektroföreningar 23



Vilka är asparna?
Vad identifierar du dig som? Vilket program läser du?



Vilka är asparna?
Vilket år går du? Sitter du eller har du suttit i en 

förening tidigare?



Ekonomi under aspningen
Har du behövt avstå från ett 
asparrangemang för att du 
känner att du inte haft råd?

Har skippat några för 
att de inte verkar 
värda pengarna.

Har det förekommit oväntade utgifter under 
ett asparrangemang? Motivera gärna.

Vore bra att 
informera om att 
aspar förväntas 
lägga ut pengar i 

förväg

Få utgifter 
överlag

Inte oväntade, 
men mer än vad 
man tänkt sig.

Bara alkohol, 
vilket man 

förväntade sig.



Alkohol
Har du avstått från ett asparrangemang 

för att det förekom alkohol?

Har du upplevt att du blivit pressad 
att dricka eller att dricka mer än du 
velat under asparrangemang?

Ingen uttalad press, 
men vissa aktiviteter 

implicerar/uppmuntrar 
till drickande.

Vissa dryckeslekar, främst 
de där man är ett lag, kan 
skapa en viss förväntan 

att man ska dricka för att 
inte försvåra för laget.

Det kändes som att jag, 
genom att inte delta, gjorde 

mina redan berusade 
kamrater mer berusade.

Inte enbart, 
men delvis

Har valt att inte aspa 
de föreningarna



Alkohol Om du velat ha alkoholfritt alternativ, 
har det funnits på asparrangemangen?

Alkoholfritt finns 
men är inte alltid 

tydligt markerat eller 
framställt där det 
syns att det finns. 



Tid under aspningen

Har du missat skolmoment för att aspa?

Har du upplevt svårigheter att 
balansera aspningen med övriga livet? 
(Studier, hushållssysslor, fritid, träning)

Ja, för ett flertal 
asptillfällen

Har varit knepigt när 
massor i klassen ska 

byta till sig första 
tiden för obligatorisk 

labb.
Prioriterade 
skola över 
aspningen

Många arr har slutat sent 
vilket har gjort det tufft att 
gå på morgonföreläsningar, 
dock ett val man gjort själv 

att stanna.

Missat 
föreläsningar

Missat 
föreläsningar

Missat 
föreläsningar

Endast när jag själv 
håller i aspningen

Man hinner inte 
föreläsningar+plugga+träna
+aspa alla föreningar man 
vill, men man får lägga upp 

det på ett sätt som 
maximerar ledig tid.

Lite mestadels för 
man inte  kunnat 
planera så långt i 

förväg. Men det blir 
vad man gör det till! :)

Det har varit tufft 
att balansera 

studierna.



Likabehandling
Har du någon gång känt dig orättvist behandlad under 

aspningen? Känner du att favorisering har förekommit?



Kommunikation
Känner du att du har fått information inför 
varje arrangemang om: starttid, plats för 
arrangemanget, om det kommer finnas mat, ev. 
platsbegränsning och kostnader?

Har du blivit informerad när 
asparrangemangen tar slut?

Ibland har det inte varit 
tydligt innan men när 

man väl kommit dit och 
frågat så har man fått 

svar och man har kunnat 
gå tidigare.

Oftast

Inte helt tydligt om man 
får mat eller om det 

kommer finnas att köpa 
på alla arrangemang. 
Tydligt när det inte 

kommer erbjudas mat.



Hur qul?



Återkoppling till policyn



Förslag till förbättringar

Jobba vidare med 
kommunikation 
inför och under 

aspningen.

Vi rekommenderar att 
tillsätta denna arbetsgrupp 

inför aspningen 2024.

Vi rekommenderar nästa 
arbetsgrupp att fokusera på 

föreningars upplevelse av 
aspningen.

Jobba vidare med att 
visa upp föreningars 
verksamhet under 
aspningen på ett 

effektivt sätt, för att 
underlätta balans i 

vardagen
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